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PROTOKÓŁ NR VI/2007 

 z VI sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy dnia 26 kwietnia 2007 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

12.  Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

13.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

15.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Bożena Bąk    - Inspektor ds. gospodarki gruntami 

5. Magdalena Tronina  - Podinspektor ds. ochrony środowiska 

6. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

7. Jarosław Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

8. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

9.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

10.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

11.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

12. Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

13.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

14.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

15.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

16.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

17.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie VI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu V sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprawozdania z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2006 rok i 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

c) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

d) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości oznaczonej w 

ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie będącej własnością 

Skarbu Państwa 

f) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 rok 

g) zatwierdzenia sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Wierzchlesie za rok 2006 

6. Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

7. Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

Otwarcie VI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, gości oraz 

pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co 

stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować uchwały Rada 

Gminy. 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Radny Józef Krzeszowski złożył wniosek o wprowadzenie nowego stałego punktu 

do protokołu o treści informacji Przewodniczących z prac Komisji, dotyczyłoby to 

przedstawienia czym się Komisja zajmuje na danym spotkaniu. Radny dodał, że        

w sesji uczestniczą również sołtysi, którzy powinni również wiedzieć czym 

zajmują się Komisje, jakie wypracowują stanowiska. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że takim kworum, gdzie podejmujemy 

wiążące decyzje jest Rada Gminy i tutaj dopiero się wszystko rozstrzyga. 

Przewodniczący widzi sens wprowadzenia takiego punktu tylko wtedy, kiedy 

poszczególna Komisja zajmuje się jakimś wybranym zagadnieniem, które nie jest 

omawiane na sesji. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem wniosku radnego Józefa 

Krzeszowskiego? 
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2 radnych był za przyjęciem wniosku, 10 było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Wniosek został odrzucony. 

Nie było więcej uwag, w związku z tym porządek obrad został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu V sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od dnia 

21 marca 2007r. do 26 kwietnia 2007r., które stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprawozdania z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2006 

rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Piosczek poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali materiały przed sesją i zapoznali się z treścią sprawozdania oraz 

wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi. Zagadnienia te 

były szczegółowo omawiane na poszczególnych Komisjach Rady Gminy. 

Przewodniczący zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do sprawozdania z wykonania 

budżetu za rok 2006 oraz opinii Komisji Rewizyjnej. 

Z uwagi na brak uwag ze strony radnych, Przewodniczący stwierdził, że 

sprawozdanie z wykonania budżetu oraz opinia Komisji Rewizyjnej zostały 

przyjęte do akceptującej wiadomości.  

Następnie Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy               

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej         

w Łodzi. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Łodzi w sprawie opinii             

o przedłożonym przez Wójta Gminy Wierzchlas sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2006 rok. 

Skarbnik Gminy  Teresa Nowak odczytała projekt uchwały Nr VI/24/2007          

w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy za 

2006 rok oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
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b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

Skarbnik Gminy powiedziała, że otrzymaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego            

w Łodzi dotację w kwocie 56.059 zł. w związku z tym budżet po stronie dochodów 

i po stronie wydatków zwiększa się o tę kwotę. Pieniądze te są przeznaczone na 

dział 801 tj. 18.060 zł. na sfinansowanie w ramach wdrażania reformy oświaty 

nauczania języka angielskiego w klasach pierwszych szkoły podstawowej.               

W dziale 852 3.700 zł. na wypłatę dwóch nagród jubileuszowych dla pracowników 

w GOPS-ie. Dział 754 kwota 34.299 zł. na dofinansowanie świadczeń pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. Dokonuje się również 

zmniejszeń w budżecie, z Ministerstwa Finansów otrzymaliśmy zmniejszoną 

subwencję równoważącą dla gminy w kwocie 5.042 zł. w związku z tym budżet po 

stronie dochodów i po stronie wydatków należy zmniejszyć o tę kwotę. 

Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały Nr VI/25/2007 w sprawie 

zmian w budżecie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

Skarbnik Gminy powiedziała, że w dziale 600 zmniejszamy kwotę 9.500 zł. 

ponieważ na zebraniach wiejskich Rady Sołeckie przeznaczyły swoje środki na 

inne cele: Mierzyce 2.000 zł. na OSP, Łaszew 4.500 zł. na OSP oraz Kraszkowice 

3.000 zł. na OSP. Dział 851 – Ochrona zdrowia - 10.000 zł. na zakup kosiarki. 

Wójt wyjaśnił, że kosiarka ta miała być zakupiona z Partnera, ale niestety firma ta 

już nie ma i nie będzie miała takiego sprzętu. W związku z tym wójt nawiązał 

kontakt z firmą Shtill, która posiada taką kosiarkę i z ponad 11.000 zł. w cenniku 

wójt wynegocjował na 9.900 zł. 

Radny Józef Krzeszowski powiedział, że ma wątpliwości co do technicznego 

korzystania z tej kosiarki, która ma być zakupiona do Urzędu Gminy, który to 

będzie świadczył usługi koszenia boisk sportowych. Radny zapytał, jak to 

technicznie będzie wożone ponieważ jest to samobieżna kosiarka i muszą być 

odpowiedni ludzie do tego, żeby to załadować na przyczepę, bo jeden człowiek 

tego nie zrobi. Radny zapytał także, czy będą dodatkowe zatrudnienia? 

Sekretarz Gminy powiedział, że za obsługę kosiarki będzie odpowiedzialna jedna 

osoba, będzie to nasz kierowca Wiktor Fuks. Sekretarz poinformował także, że nie 

będzie żadnego dodatkowego zatrudnienia, jest taka propozycja, że kosiarka była 

by używana do koszenia w soboty, a godziny kierowca miałby do odbioru                 

w miesiącach zimowych, kiedy nie ma takiego natłoku prac. Jeżeli chodzi              

o transport to kosiarka byłaby przewożona na przyczepce. 

Radna Bożena Przybyła zapytała, czy ta kosiarka będzie również „obsługiwała” 

boiska przy szkołach? 

Wójt powiedział, że kosiarka jest po to kupowana, bo to jest lekki sprzęt na 

szerokich kółeczkach i nie wygniata boiska, nie powstają bruzdy. Natomiast tam, 

gdzie jest możliwość wjechania ciągnikiem z rotacyjną  to będzie w ten sposób 

koszona trawa. Jeżeli płyta nie jest utrzymywana do celów sportowych, tylko 

utrzymujemy zieleń to będziemy korzystać z ciągnika ponieważ będzie szybciej. 
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Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały Nr VI/26/2007 w sprawie zmian           

w budżecie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Nieobecny radny Jerzy Cieślak.  

 

d) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Bożena Bąk i powiedziała, że Pan 

Dionizy Bąk z Kraszkowice złożył wniosek o wydzierżawienie działki na 20 lat, 

która jest na mieniu komunalnym. Wcześniej miał już umowę dzierżawną od 2006 

roku na dziesięć lat, ale ze względu na to, że została uchwalona uchwała regulująca 

odpłatność za czynsze dzierżawne musieliśmy wypowiedzieć tą umowę i dlatego 

teraz zwrócił się z prośbą o wydzierżawienie a także o zgodę na usytuowanie 

czterech filarów na tej działce, aby mógł rozszerzyć swoją działalność. 

Sołtys wsi Kraszkowice Pani Krystyna Buczkowska zapytała, gdzie te filary 

będą stały? 

Pani Bożena Bąk odpowiedziała, że za budynkiem. 

Następnie Pani Bożena Bąk odczytała projekt uchwały Nr VI/27/2007 w danej 

sprawie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie będącej 

własnością Skarbu Państwa 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Bożena Bąk i powiedziała, że od 2003 

roku Urząd Gminy starał się o przejęcie działki po Posterunku Policji                     

w Wierzchlesie. Starosto Powiatowe w Wieluniu reprezentując Skarb Państwa 

może nam przekazać w formie darowizny w/w działkę. 

Następnie Pani Bożena Bąk odczytała projekt uchwały Nr VI/28/2007 w danej 

sprawie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Na obrady wrócił radny Jerzy Cieślak. 

 

f) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 rok 

Sekretarz Gminy powiedział, że zgodnie z pojawiającymi się sugestiami, żeby            

w większym zakresie wykorzystywać w ciągu roku fundusze w ramach Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pojawiły się 

propozycje wprowadzenia do programu zadań inwestycyjnych w postaci zakupu 

kosiarki w kwocie 10.000 zł. oraz wykonanie ławek dla kibiców przy boisku            

w Łaszewie w kwocie 4.000 zł. Sekretarz nadmienił, że można realizować już takie 

programy także z młodzieżą szkolną, to nie są sprawy inwestycyjne w ramach 
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programu i nie ma potrzeby zmieniania już tego programu, tylko organizować 

różne imprezy zgodnie z wolą Rady Gminy przy współudziale Gminnej Komisji do 

Spraw Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Następnie Sekretarz Gminy przeczytał projekt uchwały Nr VI/29/2007 w danej 

sprawie.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

g) zatwierdzenia sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Wierzchlesie za rok 2006 

Sekretarz Gminy powiedział, że na terenie gminy istnieje jedna instytucja kultury 

tj. Gminna Biblioteka Publiczna w Wierzchlesie. Zgodnie z ustawą                          

o rachunkowości sprawozdanie finansowe tej jednostki podlega zatwierdzeniu 

corocznie przez organ, który utworzył tą jednostkę w termin 6 miesięcy od 

zakończenia roku rachunkowego czyli do końca czerwca 2007 roku. Sprawozdanie 

zostało przedstawione na poszczególnych posiedzeniach i radni zapoznali się          

z finansami Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Następnie Sekretarz Gminy przeczytał projekt uchwały Nr VI/30/2007 w danej 

sprawie.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

Radny Jacek Krzeszowski chciał uzyskać informację dotyczącą gruntu nr 2529     

i posesji po byłym Posterunku Policji, jakie cele zamierza organ wykonawczy 

wiązać z tym obiektem, co tam planuje się organizować, do czego służyłby ten 

obiekt jako własność mienia komunalnego. 

Wójt odpowiedział, że oficjalnie używamy takiego terminu, że ma to być budynek 

socjalny, ale Rada może mieć inną koncepcje w tej sprawie i można się zastanowić. 

Radny Jacek Krzeszowski powiedział, że jest usatysfakcjonowany tą odpowiedzią 

ponieważ radny taką miałby propozycję, żeby ten budynek, który dzisiaj pełni 

funkcję budynku socjalnego zlokalizowany przy szkole przenieść jego funkcję do 

obiektu po byłym Posterunku Policji, a ten stary obiekt rozebrać ponieważ ta 

substancja nie ma żadnej wartości budowlanej, ani merytorycznej. 

Wójt powiedział, że Rada musiałaby podjąć ostateczną decyzje dotyczącą 

obecnego budynku socjalnego, ponieważ mamy w tej chwili zamówione okna do 

tego budynku. 

 

Radna Barbara Puczkowska zapytała, czy byłaby możliwość przy Ośrodku 

Zdrowia w Kraszkowicach przy parkingu zamontowania kosza lub dwóch koszy na 

śmieci, bo bardzo często przyjeżdżają pacjenci samochodem i jedna osoba idzie do 

lekarza, a kierowca sobie sprząta w aucie i wyrzuca śmieci i nie ma nawet 

możliwości zwrócenia uwagi, ponieważ nie ma kosza i nie ma gdzie wyrzucać tych 

śmieci. 
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Sołtys wsi Wierzchlas Leon Makielak powrócił do interpelacji z wcześniejszych 

sesji dotyczącej skrzyżowania w Wierzchlesie. Sołtys powiedział, że „Unia daje 

pieniądze, wszędzie słyszymy, wszędzie piszą” czy ta Unia nie może dać na to 

skrzyżowanie? 

Wójt odpowiedział, że nie wyrazi zgody Komisja Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego i Drogi Wojewódzkie na zainstalowanie instalacji sterującej 

oświetlenie, dlatego że, gdy pojawi się czerwone światło dla kierowców to stanie 

sznur samochodów od strony Wielunia i od strony Kraszkowice na łuku, 

zatrzymany zostanie ruch na drodze powiatowej Olewin-Przycłapy  i to zupełnie 

komplikuje sprawę. Wójt dodał, że spróbuje skontaktować sołtysa z Dyrektorem 

Dróg Wojewódzkich i pewne rzeczy, techniczne sprawy zostaną wyjaśnione. Wójt 

powiedział, że tu nie chodzi o pozyskanie pieniędzy z zewnątrz tylko chodzi o fakt 

założenia takiego oświetlenia, stanowisko jest takie, że nie może być sygnalizacji 

świetlnej na tym szczególnym skrzyżowaniu, które jest tak niebezpieczne. 

Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak zapytał o kosze, powiedział, że niektórzy nie 

mają pełnego kosza, a muszą płacić tak jak za pełny. Zapytał, czy można by było 

uzgodnić z firmą, która wywozi śmieci, aby płacić za faktyczny wywóz pełnego 

kosza. 

Wójt powiedział, ze na terenie gminy na razie jest nie dużo tych koszy 

odbieranych i Eko-Region w związku z tym ma duże koszty, żeby zebrać te kosze   

i wywieź śmieci, w związku z tym ta umowa musi być przestrzegana. Jeżeli już 

przyjeżdżają na ten teren i wypróżniają to ich nie interesuje czy kosz jest pusty czy 

jest przepełniony. 

Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak powiedział, że na ul. Wschodniej w Łaszewie 

jest wielka dziura w środku jezdni. Sołtys poprosił, aby jakoś tą dziurę załatać. 

 

Radny Józef Krzeszowski odniósł się do wypowiedzi sołtysa z Wierzchlasa             

i powiedział, że nie przyjmuje do wiadomości informacji wójta, że jest to 

niemożliwe. Jest wszystko możliwe, tylko trzeba chcieć. Jeżeli organ wykonawczy 

będzie zainteresowany zamontowaniem i rozwiązaniem problemu tego 

skrzyżowania to jest to do zrobienia, bo można założyć światła i światła są 

montowane nie tylko na łukach, nie tylko na skrzyżowaniach i może to być światło 

synchronizowane udrażniające kierunki przejazdu drogą powiatową i drogą 

wojewódzką. 

 

Radna Bożena Przybyła zapytała, kto jest odpowiedzialny za sprzątanie śmieci 

przy poboczach dróg i w lesie. 

Wójt powiedział, że każdy że swojego terenu powinien posprzątać, natomiast jeśli 

są lasy państwowe, to jak będzie jakaś uwaga to wójt zwróci się do nadleśniczego, 

żeby coś z tym zrobili. 

Wójt dodał także, że jest coraz więcej chodników, a więc krawężników przy 

asfalcie i w tym miejscu gromadzi się piasek, wójt poprosił radnych i sołtysów, aby 

informowali mieszkańców, żeby na odcinku swojej posesji każdy wywoził ten 

piasek. 
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Radny Paweł Pakuła powiedział, że w Łaszewie chodnik kończy się pod górką     

i jest tam teraz niebezpiecznie. Radny zapytał, czy można by było „pociągnąć” 

jeszcze trochę tego chodnika? 

Wójt odpowiedział, że w tym zakresie w tym roku mamy mnóstwo zadań, więc 

robimy najpierw to, co mamy już zaplanowane do zrobienia w tym roku. Jeżeli 

wyrobimy się ze wszystkim we wszystkich miejscowościach i czas nam na to 

pozwoli to będziemy wykonywać dodatkowe prace. 

 

Sołtys wsi Przywóz Andrzej Stasiak powiedział, że sołtysi otrzymali przed chwilą 

informację, że w pojemniki na śmieci można się zaopatrywać w miejscowościach 

Wierzchlas, Łaszew, Mierzyce, Kamion i Kraszkowice. Sołtys zapytał, co z innymi 

miejscowościami, gdzie mieszkańcy mają się zaopatrywać w te pojemniki. 

Pani Magdalena Tronina wyjaśniła, że taka jest polityka firmy Eko-Region, która 

zaproponowała, aby u dwóch sołtysów można było nabywać te pojemniki, ale 

wynegocjowaliśmy, że u sześciu sołtysów z terenu gminy będą pojemniki. Pani 

Tronina dodała, że próbowaliśmy znaleźć inne firmy, ale nie są one zainteresowane 

współpracą z takimi małymi gminami. 

Radny Marek Leszczyk podał przykład Kochlewa, gdzie prawie 100% 

mieszkańców i turystów zaopatrzyło się w kosze na śmieci. 

 

Radna Barbara Puczkowska zapytała o budowę chodnika i oświetlenia                   

w Kraszkowicach od ośrodka w stronę przystanku, jaka decyzja została uzgodniona 

z Dyrektorem Dróg Wojewódzkich? 

Wójt powiedział, że Dyrektor Dróg Wojewódzkich z Sieradza stwierdził, że 

rzeczywiści jest potrzebny chodnik między ośrodkiem, a chodnikiem  bliżej 

kapliczki. Natomiast na razie na temat środków i realizacji  tego zadania nie 

podjęto żadnej decyzji. 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął VI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 11
00

. 

 
 


